
Protokół Nr 29

z posiedzenia Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego RG które odbyło 
się w dniu 18 stycznia 2017 r.

1. Kuligowski Mirosław -  przewodniczący komisji
2. Kuśkowska Helena -  członek komisj i
3. Kłębek Krzysztof -  członek komisj i
4. Marcinkiewicz Andrzej -  członek komisji
5. Misztal Mariusz - członek
6. Rasiński Tomasz -  członek komisji

W posiedzeniu komisji uczestniczyli: p. Radosław Korzeniewski -  Wójt, p. Zenon Zadrożny
-  Zastępca Wójta. p. Michał Strzelecki -  Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i 
Planowania Przestrzennego oraz przedstawiciele grupy „Neuca” świadczącej usługi 
medyczne w Ośrodku Zdrowia w Kuligowie.

Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Mirosław Kuligowski przewodniczący komisji, 
powitał zebranych i przedstawił porządek obrad.

1. Przyjęcie planu pracy komisji na 2017 r.

2. Okresowe sprawozdanie z działalności komisji za 2016 r.

3.Kontrola realizacji wniosków

4. Sprawy bieżące.

- pismo p. Barańskich ad. odbioru śmieci

- zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz Bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dąbrówka w 2017 r.

- możliwości rozszerzenia usług stomatologicznych w Ośrodku Zdrowia w Kuligowie. 

Przebieg posiedzenia.

Ad. 1 Komisja zapoznała się z planem pracy komisji na rok 2017 i przyjęła go jednogłośnie 
w przedstawionej wersji przez przewodniczącego Komisji.

Ad.2 Okresowe sprawozdanie z działalności za 2016 r. zostało przekazane Komisji.

Ad. 3 Pan Marcin Szerszenowicz -  insp. ds. drogownictwa poinformował, że wnioski komisji 
dotyczące budowy nowych linii oświetlenia ulicznego zostały wykonane. Wybudowano 
oświetlenie uliczne w Czarnowie, Karolewie, Laskowie, Teodorowie ,Ślężanach i Kuligowie. 
Zamontowano ok. 70 nowych opraw oświetlenia ulicznego, oznakowanych zostało 12 
przystanków Nie do końca został wykonany wniosek zgłoszony do powiatu dotyczący 
oznakowania przejścia przy szkole w Józefowie. W bieżącym roku zostanie wykonany i 
oznakowany peron komunikacji autobusowej w miejscowości Guzoweatka. P. Szerszenowicz



powiedział, że przygotuje na piśmie wykaz inwestycji z którym wystąpi do Naczelnika 
Wydziału Drogownictwa Starostwa Powiatowego w Wołominie.

Uznano, że na kolejne posiedzenie Komisji zaproszony zostanie Naczelnik Wydziału 
Drogownictwa Starostwa Powiatowego , powyższym zajmie się p. Szerszenowicz.

Ad. 3 Sprawach bieżących zapoznano się z pismem p. Barańskich z Józefowa skierowanym 
do Wójta i Rady Gminy dotyczącym problemu związanego z odbiorem śmieci.

Pan Michał Strzelecki wyjaśnił, że wskazywał już p. Barańskim w jaki sposób można 
rozwiązać zaistniały problem. Firma odbierze śmieci pod warunkiem, że droga będzie 
przejezdna w innym przypadku p. Barańscy muszą swoje odpady składać do pojemnika 
zbiorczego lub kontener wystawionego przy głównej drodze na ul. Spokojna.

p. Marcinkiewicz Andrzej zaproponował aby wyjść do zainteresowanych i w okresie 
zimowym pomóc im rozwiązać problem przy pomocy ZGK.

Z uwagi na podzielone zadania komisja nie zajęła stanowiska w przedmiotowej sprawie i 
kieruje sprawę do Rady Gminy.

Komisja zapoznała się i jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem z programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Dąbrówka w 2017 r.

W sprawach bieżących poruszony został temat rozszerzenia usług stomatologicznych w 
Ośrodku Zdrowia w Kuligowie.

P. Cielą przedstawicielka firmy świadczącej usługi medyczne w Kuligowie poinformowała, 
że w ośrodku jest gabinet stomatologiczny w którym usługi świadczone są prywatnie. Nie 
wie dlaczego lekarz stomatolog nie otrzymał kontraktu z NFZ. Kontrakty rozdane obowiązują 
do końca czerwca br. Nie wiadomo czy będzie nowe rozdanie na kontraktowane zabiegi 
stomatologiczne i jakie będą wymogi aby móc przystąpić do konkursu. Przewodniczący 
komisji zasugerował aby Firma ELLEMED wystąpiła z propozycją współpracy z p. Gdala 
stomatologiem przyjmującym w ośrodku zdrowia w Kuligowie. P. Cielą powiedziała, że 
firma nie rozważała zatrudnienia lekarza stomatologa w ramach NFZ w Kuligowie. 
Rozważana była forma zatrudnienia lekarzy specjalistów między innymi neurologa, 
kardiologa, diabetyka, itp. Ponieważ mieszkańcy zgłaszają potrzebę rozszerzenia usług 
stomatologicznych o wizyty refundowane sprawa zostanie przedstawiona zarządowi spółki 
a o podjętych ustaleniach zostanie powiadomiony Zastępca Wójta.



Plan Pracy na 20017 r.
Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego

Kompetencje komisji:
-Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciw pożarowa 
-Oświetlenie ulic i inwestycje z tym związane 
-Ochrona zdrowia 
-Ochrona środowiska 
-Pomoc społeczna

I Kwartał
1.Przyjęcie planu pracy komisji na 2017r.
2.Okresowe sprawozdanie z działalności komisji za 2016r.
3.Podział środków w kompetencji komisji z budżetu na 2017r. 
4.0świetlenie ulic-rozpatrzenie podań i analiza
5.Kontrola realizacji wniosków komisji 
6.Sprawy bieżące

li Kwartał
1.Współpraca z Policją i PSP
2. Opieka zdrowia -kontrola ośrodków zdrowia nt. gminy
3.Bezpieczeństwo na drogach i na wodzie
4.Kontrola realizacji wniosków komisji 
5.Sprawy bieżące

III Kwartał
1.Odpady komunalne-segregacja , utylizacja azbestu , dzikie wysypiska
2. Kontrola jednostek OSP nt. Gminy -  współpraca z ZG OSP
3.Bezdomne psy po wakacjach
4.Kontrola realizacji wniosków komisji 
5.Sprawy bieżące

IV Kwartał
1.Pomoc społeczna -  potrzeby i możliwości, sprawozdanie GOPS
2.Problemy uzależnień -  współpraca z GKRPA, sprawozdanie komisji
3.Przygotowanie wniosków do projektu budżetu gminy na 2018r. w działach komisji
4.Kontrola realizacji wniosków komisji
5. Sprawy bieżące
6.Podsumowanie pracy komisji w 2017r.
Verte-



Kolejność punktów pracy komisji może ulec zmianie 
W sytuacjach nadzwyczajnych odbędą się posiedzenia doraźne

Przewodniczący Komisji 
M irosła^^Hj|owski



Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego 
okresowe sprawozdanie za 2016 r.

Uchwałą Nr III/4/2014 z dnia 12 grudnia 2014 r. Rada Gminy Dąbrówka ustaliła następujący skład 
Komisji Zdrowia, Spraw , Socjalnych i Porządku Publicznego:

Na poszczególnych posiedzeniach komisja zajmowała się następującymi zagadnieniami:

14 stycznia 2016r.

1. Przyjęcie planu pracy komisji na 2016 rok.
2. Sprawozdanie z działalności komisji.
3. Sprawozdanie z wykonania podjętych ustaleń przez komisję

28 stycznia 2016 r.
1. Okresowe sprawozdanie z działalności komisji za 2015 r.
2. Podział środków dla OSP w kompetencji komisji z budżetu na 2016 r.

3. Informacja z realizacji podjętych ustaleń przez komisję.
4. Sprawy bieżące.

Na posiedzeniu komisji zostały rozpatrzone podania Zarządu Gminnego OSP dotyczące podwyżki 
ekwiwalentu za wyjazd do pożarów i podwyżki dla konserwatorów.

Komisja jednogłośnie zawnioskowała o ustalenie stawki na poziomie 12 zł za godzinę za udział w 
akcji i zawnioskowała o ustalenie wynagrodzenia każdemu konserwatorowi w wysokości 330 zł 
brutto.
W posiedzeniu komisji uczestniczył przedstawiciel Firmy ELE MED która zainteresowana była 

świadczeniem usług rehabilitacyjnych w Ośrodku Zdrowia w Kuligowie w ramach Narodowego 
Funduszu Zdrowia. Komisja opowiedziała się jednogłośnie za współpracą w tym temacie.
12 lutego 2016 r.
Komisja odbyła posiedzenie wyjazdowe na temat nielegalnego wywozu odpadów na teren po byłej 
cegielni w Chajętach. W posiedzeniu Komisji uczestniczył Komendant Posterunku Policji w 
Radzyminie . Po zapoznaniu się ze stanem faktycznym komisja wnioskowała o podjęcie przez 
Komisariat Policji w Radzyminie działań mających na celu ustalenie kto wywozi odpady i skąd one 
pochodzą.
16 marca 2016 r.
1. Stan bezpieczeństwa obiektów gminnych
2.Oświetlenie ulic - rozpatrzenie podań, analiza.

Kuligowski Mirosław Józef 
Marcinkiewicz Andrzej Szczepan 
Kłębek Krzysztof 
Misztal Mariusz Tadeusz 
Rasiński Tomasz 
Kuśkowska Helena Jadwiga

przewodniczący
członek
członek
członek
członek
członek



Przez przystąpieniem do rozpatrzenia podań dotyczących budowy nowych linii oświetlenia 
ulicznego rozmawiano na temat modernizacji oświetlenia ulicznego w technologii LED.

30 marca 2016 r. posiedzenie wyjazdowe.
1. Rozpatrzenie podań dot. budowy linii oświetlenia ulicznego
2. Stan bezpieczeństwa obiektów gminnych.
Po zapoznaniu się w terenie z lokalizacją wskazaną w podaniach, Komisja jednogłośnie 
opowiedziała się za budową nowych linii w miejscowościach: Karole w, Lasków, Czarnów, 
Kuligów, Ślężany, Teodorów Po zapoznaniu się ze stanem obiektów gminnych zwrócono uwagę 
na: Guzowatka szkoła usunięcie drzew przy placu zabaw, cieknący dach hali sportowej oraz 
korytarza między szkolą, Kołaków SUW -  zabezpieczenie schodów wejściowych, Józefów szkoła 

porządki na terenie zewnętrznym. Ślężany ul. Rybna 2 ewentualny remont, Dąbrówka barak -  
ewentualny remont, Dąbrówka szkoła -  teren zewnętrzny libacje nocne , gimnazjum woda zalewa 

windę oraz korytarze na najniższym terenie.

12 kwietnia 2916 r.
1. Informacja przedstawiciela firmy specjalizującej się w produkcji żarówek w technologii LED.
2. Informacja na temat wprowadzenia zwolnień w opłatach za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi
Komisja wysłuchała informacji przedstawiciela Firmy PREDA z Wrocławia na jakich zasadach 

działa lampa w technologii LED i korzyściach przy zastosowaniu oświetlenia w tej technologii 
Aby sprawdzić efekty oświetlenia ulicznego w tej technologii Komisja jednogłośnie opowiedziała 
się aby żarówki zostały zamontowane w Zaścieniach.
Zaopiniowana została uchwała w sprawie wprowadzenia 20% ulgi dla dzieci z rodzin 

wielodzietnych za odpady komunalne.
Komisja odbyła wspólne posiedzenie z Komisją Oświaty, Kultury i Sportu w sprawie narkotyków 

dopalaczy na terenie gminy.
18 maja 2016 r.
1. Cd. oświetlenia ulicznego -  modernizacja.
2. Opieka zdrowia -  działalność ośrodków zdrowia nt. gminy.
3. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2015 r.
4. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2015 rok.

5. Sprawy bieżące.
W kwestii modernizacji oświetlenia ulicznego ustalono, że na kolejnych posiedzeniach zostanie 
przedstawiony audyt który umożliwi wybór konkretnego rozwiązania.
W opiece zdrowotnej komisja zasugerowała lekarzowi rodzinnemu z Ośrodku Zdrowia w 
Dąbrówce aby badania robione były dwa razy w tygodniu. Komisja bez uwag przyjęła 
sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej i wysłuchała informacji na 

temat oceny zasobów pomocy społecznej za 2015 rok.



23 czerwca 2016 r.
Komisja zapoznała się

- Informacją dotycząca programu Operacyjnego Pomocy Żywnościowej realizowanej przez 
Stowarzyszenie „Pomoc w Krainie Dolnego Bugu .
- Sprawozdaniem z realizacji Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i 
Zapobiegania Narkomanii za 2015r.

- Cd. oświetlenia ulicznego i informacja na temat realizacji wniosków komisji.

Przedstawiona został przez Komendanta Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej w Wołominie 
informacja na temat współpracy z jednostkami ochotniczych Straży Pożarnych .

Komendant Komisariatu Policji w Radzyminie przedstawił informację na temat bezpieczeństwa na 
terenie Gminy.
18 sierpnia 2016 r.
Komisja wysłuchała informacji komendanta gminnego ZOSP na temat kontroli jednostek OSP na 
terenie gminy.

Przedstawiona została informacja na temat segregacji śmieci, utylizacji azbestu, dzikich wysypisk, 
odpadów wielkogabarytowych i bezdomnych psów.

Zapoznano się z informacją w kwestii oświetlenia ulicznego i realizacją wniosków komisji.
6 września 2016 r. posiedzenie wyjazdowe.
Dokonano kontroli oraz pomiaru natężenia światła w zamontowanych lampach . Komisja uznała 
aby na nowych liniach energetycznych zostały zamontowane lampy technologii LED Firmy Grenie 
Polska Warszawa ul Wołoska.

13 października 2016 r.
Komisja wysłuchała informacji na temat oceny jednostek OSP z terenu gminy należących do 
KRGS.
Przedstawiona została informacja w kwestii cd. oświetlenia ulicznego i realizacji wniosków 
komisji.

Komisja wystąpiła do Wójta z wnioskiem do budżetu na 2017 r. dotyczącym zabezpieczenia 

środków na modernizację oświetlenia ulicznego i budowę nowych linii oświetleniowych.
17 listopada 2016
- Rozpatrzone zostały podania

- Zapoznano się z informacją dotycząca bezpieczeństwa na drogach przed zimą.
- Wysłuchano informacji na temat realizacji wniosków komisji.
15 grudnia 2016 r.
Tematami komisji było:

1. Zaopiniowanie projektu budżetu Gminy na 2017 należących do kompetencji komisji.
2. Rozpatrzenie podań
3. Sprawy bieżące.



Kuligowski Mirosław

Kuśkowska Helena.............
Kłębek Krzysztof...................... .
Marcinkiewicz Andrzej

Misztal Mariusz...........
Rasiński Tomasz..........


